




Ansökan har en tydlig koppling till prioriterade utvecklingsinsatser i 
Kompetensförsörjningsplanensom avser att höja andelen utbildade undersköterskor.




